
Beantwoording raadsvragen 

Schriftelijke vragen op basis van artikel 155 Gemeentewet 
en de artikelen 3.2.6 (rondvraag), 3.4.6 (schriftelijke vragen) en 
3.4.7 (vragenhalfuur) Organisatieverordening gemeenteraad Elburg 2018

Vraagstelling IDnr actiepunt 000
☒ Schriftelijke technische vragen - Indienen schriftelijk kort en bondig geformuleerd

- Beantwoording schriftelijk uiterlijk binnen drie 
werkdagen

Indiener: dhr. Dickhof

Fractie: ChristenUnie

Datum: 22 oktober 2021

Zaaknummer: 150895

Onderwerp: Schriftelijk technische vragen programmabegroting 2022

Raadsvragen:
Blz. 22 verwijzingen Halt, 12-17 jaar.

1. In 2020 zijn de Halt verwijzingen relatief hoog voor Elburg. 
Kunt u de stijging toelichten? 
Op https://www.halt.nl/over-halt/cijfers is in 2020 het aantal verwijzingen 28. Ook hier is 
sprake van een forse stijging. 
Kunt u het verschil met het aantal (15) in de jaarrekening verklaren en de reden van de Halt 
verwijzingen rubriceren naar soort? 
Lukt het de jongeren met een taakstraf zonder wachttijd te plaatsen? Zo nee kunt u inzicht  
verstrekken in de wachttijden/wachtlijsten?

Antwoord:
Het aantal verwijzingen naar Halt varieert per jaar. Dat kun je zien in onderstaand staatje.
2017: 26 
2018: 11
2019: 7
2020: 28.

In 2020 zijn er 28 verwijzingen Halt geweest. In 2019 waren dit er 7. De verviervoudiging van 
2019 naar 2020 lijkt erg hoog, we zien echter ook dat het aantal verwijzingen in 2019 erg laag 
was. Daarom is in 2020 door Halt meer met de verwijzers gesproken en is Halt weer meer 
gepropageerd (mede op ons verzoek). Dit heeft geresulteerd in flink meer verwijzingen in 
2020. 
Een flink aantal verwijzingen in 2020 betrof groepsovertredingen in het kader van 
samenscholing (corona) en het zich bevinden op verboden terrein, dus dit geeft ook snel een 
flinke vermeerdering.  

https://www.halt.nl/over-halt/cijfers
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Al met al lijkt het een groot verschil terwijl de feitelijke achtergrond 
van de cijfers een ander (en minder dramatisch) verhaal laat zien.  In 
de bijlage is nog een overzicht gevoegd met de verwijzingen van de 
afgelopen 3 jaar. 
Jongeren die aangemeld worden bij Halt worden samen met de ouders uitgenodigd voor een 
gesprek. In 2020 heeft 73% van de jongeren binnen 30 dagen een startgesprek gehad. In 84% 
van de gevallen waren de ouders hierbij betrokken. Afhankelijk van de overtreding wordt 
bepaald wat het vervolgtraject zal zijn 

Blz. 24 verkeerscirculatie vesting/blz. 28 onderzoek verkeersstromen.
2. Er staat op blz. 24 dat de investeringen in verkeerscirculatie in en om de vesting gebaseerd is 

op de voorstellen van de Vestingraad en binnen de beschikbare middelen uitgevoerd 
worden. Is hiervoor al een bedrag gereserveerd en welke investeringen hiervoor zijn reeds 
door de raad geautoriseerd en nog niet uitgevoerd?

Antwoord:
Het ligt in de bedoeling het onderzoek voor de verkeersstromen binnen het geraamde 
krediet uit te voeren. Bij de nacalculatie zal blijken of deze ruimte er is. Anders zullen wij uw 
raad een voorstel doen toekomen. Voor de verkeersmaatregelen zijn geen bedragen 
gereserveerd.  
(Welke verkeersstromen precies onderzocht dienen te worden, dient eerst goed afgestemd te 
worden met (nieuwe) vertegenwoordigers van bewoners en ondernemers uit de vesting. Dit 
om te voorkomen dat er achteraf onduidelijkheid over ontstaat. Eventuele maatregelen 
worden genomen wanneer de onderzoeksresultaten daartoe aanleiding geven. Hiervoor is 
geen budget beschikbaar.)

Blz. 24 bijdrage rotonde Kop van de Haven ad € 300.000.
3. Realisatie van het Hotel is niet doorgegaan. Klopt het dat de omschrijving van deze 

investering intussen is gewijzigd in “maatregelen aan de Flevoweg”? 
Op Blz. 65 staat dat er een garantstelling is verstrekt voor een linksafvak van de Flevoweg 
naar Nieuwstadspad, kunt u dat toelichten?

Antwoord:
De omschrijving moet zijn: Verkeersmaatregelen Flevoweg (N309). Het bedrag is bedoeld als 
gemeentelijke bijdrage bij het verkeersveiliger maken van de N309. Met name de 
oversteekbaarheid richting Veluwe strandbad, oversteek Bagijnendijkje en de afslag 
Nieuwstadsweg zullen te zijner tijd om een gemeentelijke bijdrage vragen.
Aan de toenmalige uitbreiding van het tuincentrum wilde de provincie alleen medewerking 
verlenen wanneer de gemeente garant zou staan voor maatregelen wanneer de 
verkeersveiligheid op het kruispunt Flevoweg/Nieuwstadsweg significant onder druk zou 
komen te staan.

Blz. 27 onderzoek bedrijvigheid rondom afrit A28 en NS station.
4. Al vaker is melding gemaakt van dit onderzoek. Wanneer is de verwachting dat dit onderzoek 

is afgerond?
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Antwoord:
Uit een verkennend verkeerskundig onderzoek vanuit de 
samenwerkende gemeente op de Noord Veluwe is naar voren 
gekomen dat de locatie van station 't Harde potentie heeft om als Hub (overstappunt op het 
openbaar vervoer en andere voorzieningen) te functioneren. Het doel is nu om te verkennen 
wat de mogelijkheden zijn van het ontwikkelen van een hub. Hiervoor is het van belang 
om de opgaven, belangen, wensen, doelen en ambities van de verschillende stakeholders in 
kaart te brengen. Dat kan door middel van het doorlopen van een handelingsperspectief. Dit 
is een instrument van het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat, waarmee het 
integraal functioneren van de huidige en toekomstige OV-knoop in zijn omgeving kan worden 
onderzocht. Momenteel loopt de offerte uitvraag voor het handelingsperspectief. Het 
voornemen is om nog dit jaar opdracht te geven. Naar verwachting komen de eerste 
resultaten in de eerste helft van volgend jaar beschikbaar.

Blz. 30 onderwijs Elburg.
5. Kunt u toelichten wat wordt verstaan onder de visie opgroeien en ontwikkelen en het project 

“samenwerken voor de jeugd van Elburg”?
 
Antwoord:
De visie opgroeien en ontwikkelen is de visie die alle betrokken partijen binnen het domein 
jeugd gebruiken als basis in hun werk. “Samen werken voor de jeugd van Elburg” staat voor 
de manier waarop deze partijen samenwerken met elkaar. Binnen Elburg zijn we 3 jaar 
onderweg met het versterken van de onderlinge samenwerking. Doelstelling binnen het 
project is: “Wij zorgen er samen voor dat de jeugd van Elburg passende mogelijkheden krijgt 
om zich zo optimaal mogelijk te ontwikkelen en te leren”.
De volgende partijen zijn hierbij betrokken:

- Alle basisscholen gemeente Elburg
- Alle VO Scholen Elburg
- Centrum voor Jeugd en Gezin
- Kinderopvang Elburg
- @Roberts
- HSJJ
- St Wiel
- Ouders
- Speciaal onderwijs
- Gemeente Elburg

Via een werkgroepenstructuur werkt men aan de volgende doelstellingen:
· Soepele overgangen (Voorschool, basisschool, voortgezet onderwijs en CJG)
· Passende huisvesting voor alle plannen (als resultaat het Integraal Huisvesting Plan 

onderwijs)
· Geen thuiszitters
· Kennen we elkaar en nemen we onze zorgplicht serieus
· Maken we gebruik van elkaars zijn en expertise.

Deze samenwerking heeft tot op heden de volgende resultaten opgeleverd:



Beantwoording raadsvragen 
- Project JOSje (verbeteren van de samenwerking tussen jeugdhulp, 

ouders en school) is uitgevoerd op de Doornspijkse scholen;
- Een door alle belanghebbende gedragen Integraal Huisvesting Plan 

(IHP) door de raad vastgesteld;
- De expertises van de Basisscholen zijn in kaart gebracht en een eerste versie van de 

website (www.onderwijsstad-elburg.nl) is opgeleverd, waar we het onderwijs van Elburg 
presenteren;

- Het Elburgs Intern Begeleider-netwerk is verder ingevuld en vormgegeven;
- Rondom Corona hebben we zo veel als mogelijk samen opgetrokken;
- De Hoogbegaafdheid-werkgroep is opgestart;
- Er is een plan van aanpak opgesteld “Voor en Vroegschoolse Educatie-scholing”.

Begin 2022 is er een werksessie met de raad. Tijdens deze werksessie bespreken we de 
inhoud en de voortgang van dit project. Op 28 oktober 2021 wordt het nieuwe 
implementatieplan vastgesteld. Deze ontvangen de raadsleden tijdens de werksessie

Blz. 37 openbaar groen.
6. De wallen en de gracht van Vesting Elburg zijn verdeeld in 4 Rijksmonumenten, per bastions 

een Rijksmonument. Is wel eens onderzocht of voor het noodzakelijk en sober onderhoud 
van de gracht en de wallen een SIM subsidie (tot maximaal 60% van de noodzakelijke kosten 
voor sober en doelmatig onderhoud) aangevraagd kan worden? Enzo ja wat is de uitkomst 
van het onderzoek en zo nee overweegt u na te gaan of dit interessant kan zijn? 
Zie ook https://www.cultureelerfgoed.nl/onderwerpen/subsidie-instandhouding-
rijksmonumenten  en https://www.groenerfgoedzorg.nl/subsidies   

Antwoord:
Er is een afspraak met de Monumentenwacht gemaakt voor nieuwe aanvragen in het kader 
van de SIM-subsidie. Het onderhoud van de gracht en de wallen zal hierbij aan de orde 
gesteld worden.

Blz. 36 herstel klokkenstoel en uitbreiding carillon.
7. Deze investering is gepland sinds 2018. Vorig jaar gaf u aan dat het doel is de bijkomende 

financiën te genereren om de werkzaamheden ook daadwerkelijk uit te kunnen gaan voeren. 
Kunt u aangegeven of er vorderingen zijn en zo ja dat toelichten en zo nee overweegt u de 
plannen bij te stellen? Is er een aanvraag bij de provincie ingediend voor een restauratie van 
de klokkenstoel zo nee overweegt u dat te gaan doen?
Zie:  https://www.gelderland.nl/Subsidies/erfgoed-functioneel-gebruik

Antwoord:
Vanuit het Klokkenluidersgilde Claude Fremy wordt, in samenwerking met de onder andere 
de beiaardier, gewerkt aan een actuele begroting en een plan voor het werven van de 
benodigde financiën om de renovatie/aanpassing daadwerkelijk te kunnen gaan realiseren. 
Vanuit Claude Fremy is een reactie verstuurd naar de Provincie Gelderland en is vanuit de 
Provincie gewezen op de mogelijkheid voor een gesprek op basis van de aangegeven regeling 
erfgoed-functioneel-gebruik. Vanuit de gemeente zal ook ingezet worden op dit gesprek. 
Daarnaast wordt vanuit de gemeente ingezoomd op de mogelijkheden om een beroep te 
doen op de subsidieregeling 'Klinkend erfgoed' van de Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed.

https://www.cultureelerfgoed.nl/onderwerpen/subsidie-instandhouding-rijksmonumenten
https://www.cultureelerfgoed.nl/onderwerpen/subsidie-instandhouding-rijksmonumenten
https://www.groenerfgoedzorg.nl/subsidies
https://www.gelderland.nl/Subsidies/erfgoed-functioneel-gebruik
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Blz. 38 schuldhulpverlening.
8. De raad heeft in 2021 het beleidsplan schuldhulpverlening 

vastgesteld.
Hoe lang is de wachttijd en het percentage intakes binnen 3 weken na aanmelding, (Zie 
doelen in het schuldhulpverleningsplan) is dit onderdeel van de afspraak met de nieuwe 
schuldhulpverlener en hoe borgt u “het elkaar weten te vinden” met de regionale 
schuldhulpverlener?

Antwoord:
De vraag over de wachttijd en intakes zijn doorgezet naar de schuldhulpverlener. De 
schuldhulpverlener heeft dit geantwoord: 81 % heeft binnen de termijn een effectief 
gesprek. 90,48 % van de intakes wordt binnen de termijn afgerond (dat wil zeggen het hele 
onderdeel intake, met als resultaat een getekend plan van aanpak).
Met de nieuwe schuldhulpverlener worden in het startgesprek (begin november) 
werkafspraken gemaakt die per 1 januari 2022 ingaan. Deze werkafspraken zijn o.a. op 
inhoud over de werkwijze, termijnen en lokale aanwezigheid in het Sociaal en Financieel 
Trefpunt, maar ook over de oplevering en bespreking van kwartaalrapportages en 
managementinformatie.

Blz. 74 gezonde schoollokalen.
9. In de tekst missen is niets opgenomen over dat het college in juni 2023 samen met de 

scholen opnieuw toetst of de scholen voldoen aan de norm frisse scholen. Dit naar aanleiding 
van de besluitvorming rondom het IHP in juni en juli 2021. Is dit actiepunt nog in beeld?

Antwoord:
Ja, dit actiepunt is nog in beeld. Het gaat echter niet om de ‘norm frisse scholen’ maar om de 
ventilatievoorzieningen in schoolgebouwen naar aanleiding van de SUVIS-regeling (Specifieke 
uitkering ventilatie in scholen).
Vanaf 2021 is een aanvang gemaakt met het in kaart brengen van mogelijkheden tot het 
verbeteren van de ventilatievoorzieningen in schoolgebouwen in relatie tot het IHP. Uw raad 
zal op de hoogte worden gehouden over de voortgang en bevindingen hiervan.

Algemeen.
10. Vorig jaar heeft u aangegeven aan actueel beleidskader op programmaniveau aan de raad te 

verstrekken. Voorheen stond was dat opgenomen in de begroting. Er is een overzicht 
ontvangen maar daarop is niet alles weergegeven. Ziet u mogelijkheden dat een adequaat 
bijgewerkt beleidskaders met looptijden snel inzichtelijk is?

Antwoord:
In de raadsvergadering van december wordt het Controleprotocol 2021 aan uw raad 
voorgelegd. Hier is bijlage 2 (onderdeel normenkader) aan toegevoegd waar het actueel 
beleidskader op programma/taakveldniveau is opgenomen. Zie meegezonden bijlage.

 

Toelichting:
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Antwoord:

Werkafspraken vanaf 1 september 2019
• Indiener stuurt vragen naar griffie; 
• Griffie stuurt vragen door naar raad, college B&W en MT;
• Vragen worden beantwoord in het sjabloon raadsvragen;
• Beantwoording van technische vragen namens de portefeuillehouder;
• Beantwoording van politieke vragen altijd door het college van B&W;
• iBabs gebruiken voor het beantwoordingsproces;
• Geaccordeerde beantwoording via iBabs naar de griffie
• Griffie zorgt voor verspreiding naar de raad.


